
Bestuurlijk beleidsplan USKV Hebbes 2023-2024 - Door het 38e
(kandidaats)bestuur

Met dit bestuurlijk beleidsplan presenteert het 38e bestuur haar visie en plannen voor het
collegejaar 2023-2024, waarbij het bestuurlijk beleidsplan van bestuur "Schot in de Roos” en
de deelbeleidsplannen als uitgangspunten zijn genomen.

1. Met plezier prestatiegericht korfballen

USKV Hebbes biedt een combinatie van gezelligheid en de mogelijkheid om prestatiegericht
te korfballen.

Hebbes 1 speelt dit jaar op het veld in de vierde klasse en in de zaal in de derde klasse. De
doelstelling voor Hebbes 1 is om op het veld te promoveren naar de derde klasse en in de
zaal te handhaven in de derde klasse. Om dit te kunnen realiseren is het van belang dat er
voor Hebbes 1 zo snel mogelijk een externe hoofdcoach gevonden wordt. Op het moment
van schrijven is dit nog niet gelukt. Er zal nagedacht worden over het eventueel verhogen
van het budget, zodat het aantrekkelijker wordt om hoofdcoach te worden. Totdat er een
hoofdcoach is gevonden zullen spelers van Hebbes 1 hun eigen trainingen verzorgen. Op dit
moment speelt Hebbes 2 geen wedstrijdkorfbal, waardoor het dan ook geen onderdeel zal
zijn van de selectie.

Het bestuur verwacht in de loop van het jaar meer leden aan te trekken. We streven ernaar
een derde zaterdagteam op te zetten bij voldoende animo vanuit de leden. Het bestuur wil
dat in de breedtekorfbalteams het plezier voorop staat. Wanneer een breedtekorfbalteam
behoefte heeft aan prestatiegericht korfballen zal worden gekeken wat hierin de
mogelijkheden zijn. Trainingen voor breedtekorfbalteams zijn op dit moment niet verplicht.
Op basis van niveau zal er gezocht worden naar geschikte invallers voor Hebbes 1. De
verwachtingen voor de verschillende teams zullen besproken worden in een teamgesprek
met de Technische Commissie.

Zolang Hebbes één selectieteam heeft zal Hebbes 1 niet de volledige verantwoording
dragen voor het verzorgen van de trainingen voor de trainingsgroep. Het bestuur zal samen
met de Technische Commissie actief leden benaderen en vragen of zij training willen geven.
Leden mogen tijdens het geven van deze training ook zelf deelnemen aan de voorbereide
training. Op het moment dat er een tweede selectieteam geïntroduceerd wordt, zal de
verantwoordelijkheid voor het geven van trainingen aan de niet-selectieteams weer volledig
bij de selectieteams liggen.

Wat voorop staat is de kwaliteit van de trainingen. Het is van belang dat deze gewaarborgd
blijft ondanks de hoeveelheid verschillende leden die training geeft. Dit geldt zowel voor de
selectieteams als voor de niet-selectieteams. Dit zal gerealiseerd worden door de trainers
een houvast te geven voor het maken van een training. Hierbij wordt gedacht aan een vast
onderwerp waar tijdens een bepaalde periode op getraind wordt en een format wat gebruikt
kan worden voor het maken van een training. Vaktraining zal onderdeel uitmaken van dit
format en aansluiten op het spel van Hebbes 1. Hiermee willen we de kloof tussen de
selectieteams en niet-selectieteams verkleinen. Dit jaar zal een lid van de TC, ondersteund
door het bestuur, verantwoordelijk zijn voor het controleren of de rode draad in de trainingen



van de trainingsgroep en de selectie ook daadwerkelijk gehandhaafd wordt. Daarnaast zal
gekeken worden of het nuttig is om een Whatsappgroep aan te maken om contact tussen de
verschillende trainers te stimuleren. De wedstrijdsecretaris zal daarnaast afstemmen met de
trainers van de selectie of er behoefte is aan extra ondersteuning, en kijken naar
mogelijkheden dit te bieden indien dit het geval is.

Op competitievlak wil het bestuur er tevens naar streven de sfeer en saamhorigheid binnen
de vereniging te behouden en te stimuleren. Dit wil het bestuur verwezenlijken door:

● Het aanstellen van coaches voor alle teams indien daar animo voor is.
● Aandacht te geven aan de sfeer binnen de teams door teams te stimuleren op

teamuitje te gaan.
● Knelpunten binnen teams tijdig te signaleren middels teamgesprekken.
● Het stimuleren van een verantwoordelijkheidsgevoel onder de leden in het kader van

het invallen bij andere teams en het tonen van waardering hiervoor.
● Stimuleren dat teams elkaar aanmoedigen bij wedstrijden.

Daarnaast wil het bestuur meer aandacht besteden aan het voorkomen van blessures bij
leden. Afgelopen jaar zijn vanwege blessures veel spelers halverwege het seizoen
uitgevallen. Dit zorgde voor veel wisselingen in de teamsamenstellingen en maakte het
lastig teams compleet te krijgen voor wedstrijden. Het bestuur wil dit doel verwezenlijken
door:

● Stimuleren dat leden op tijd zijn voor de training en wedstrijden, zodat ze genoeg tijd
hebben om warm te lopen.

● Trainers vragen of zij hun training willen beginnen met een warming-up en eindigen
met een cooling-down.

● Trainers aan het begin van het jaar voorlichten hoe een goede warming-up en
cooling-down gegeven kunnen worden.

● Eens per jaar een fysiotherapeut van FysioDomstad uitnodigen om voorlichting te
geven over blessurepreventie.

2. Nieuwe leden werven en ledenbehoud

Nieuwe leden werven

Het bestuur acht het voor het voortbestaan van de vereniging van belang om huidige leden
te behouden en nieuwe leden aan te trekken. Voor de werving van nieuwe leden is het
belangrijk dat USKV Hebbes haar naamsbekendheid vergroot. Het bestuur wil haar
naamsbekendheid vergroten door nieuws van de vereniging en foto’s van activiteiten op
verschillende sociale media kanalen te plaatsen. Op dit moment gebruiken we hier vooral
Facebook en Instagram voor. Door de populariteit van TikTok willen we via dit platform ook
proberen om nieuwe leden te werven. Het bestuur wil in samenwerking met de Promotie- en
Introductiecommissie (Prik) elke 2 maanden een TikTok posten, die als visitekaartje voor
Hebbes dient. Het is dus niet de bedoeling om hier video’s te plaatsen die geen meerwaarde
leveren voor de representativiteit van de vereniging. Wel kunnen er highlights van de
wedstrijden, trainingen en andere activiteiten van die periode worden gedeeld.



Het bestuur streeft verder naar een website die up-to-date is en aantrekkelijk is om te zien.
Op deze manier kunnen potentiële leden een goed beeld krijgen van USKV Hebbes en
daarmee hopelijk sneller de keuze maken om contact met ons op te nemen. Het
onderhouden van de website is de verantwoordelijkheid van de Commissaris Intern in
samenwerking met de Icie.

Het bestuur wil dit jaar in samenwerking met de Prik evalueren wat de meerwaarde is van
betaalde advertenties voor extra naamsbekendheid en werving van nieuwe leden. Verder wil
het bestuur dit jaar veel aandacht besteden aan het werven van toernooileden. Het toernooi
lidmaatschap is een laagdrempelige manier voor mensen om met de vereniging in contac te
komen. Dit kan gedaan worden door leden te stimuleren
vrienden/huisgenoten/studiegenoten mee te nemen naar toernooien. Ook zal, net als vorig
jaar, het toernooi- en trainingslidmaatschap gepromoot worden bij burger
korfbalverenigingen.

Nieuwe leden actief betrekken

De Prik speelt een rol bij het wegwijs maken van nieuwe leden binnen USKV Hebbes door
hen te begeleiden op de eerste trainingen. Verder dient na deze training actief contact
gehouden te worden zodat dit niet verwatert. Het budget van de Prik wordt gebruikt om
nieuwe potentiële leden te werven en actief te betrekken. Dit wordt gedaan door bijvoorbeeld
een drankje aan te bieden na de eerste training. Om de nieuwe leden kennis te laten maken
bij de vereniging zal het LANHLKE georganiseerd worden. Hierbij is het van belang dat de
nieuwe leden actief benaderd worden om deel te nemen. Daarnaast zal er nog minimaal één
keer in het jaar een nieuwe-leden-uitje georganiseerd worden. Deze is alleen bedoeld voor
de nieuwe leden en zal later in het jaar plaatsvinden.

Om nieuwe leden te ondersteunen wordt met een buddysysteem gewerkt. De TC draagt de
verantwoordelijkheid voor dit systeem. Met behulp van een voorlichtingsdocument wordt de
benodigde informatie over het buddysysteem gedeeld met zowel de buddy’s als nieuwe
leden. Door middel van dit voorlichtingsdocument krijgen buddy’s een duidelijke
taakomschrijving en weten nieuwe leden wat het buddysysteem inhoudt. Het afgelopen jaar
hebben we echter gemerkt dat veel buddy’s alsnog niet goed weten wat er precies van hen
verwacht wordt als buddy. Dit jaar streven we ernaar om het voorlichtingsdocument te
verduidelijken, zodat buddy’s beter geïnformeerd worden over de verwachtingen van hen als
buddy. Hierdoor hopen we dat nieuwe leden zich sneller welkom voelen en bekend raken
met de vereniging. Nieuwe leden zullen persoonlijk worden benaderd om na te gaan of er
behoefte is aan een buddy. De TC werft actieve leden die buddy willen zijn.

3. Ontspannende activiteiten

Naast prestatiegericht korfbal zijn ontspannende activiteiten en een onderlinge goede sfeer
belangrijke aspecten voor USKV Hebbes. De onderlinge goede sfeer wordt bevorderd door
het stimuleren van bijvoorbeeld het borrelen na de trainingen in het sportcafé en bij HKC.
Daarnaast is het bestuur verantwoordelijk voor het maandelijks organiseren van een borrel
in ‘t Pandje, al dan niet in combinatie met een activiteit georganiseerd door één van de
commissies. Het bestuur wil dit jaar meer aandacht besteden aan het bedenken van een
manier om meer leden naar de maandelijkse borrels te trekken.



Ontspannende activiteiten

Verschillende commissies zijn verantwoordelijk voor het organiseren van ontspannende
activiteiten. Het bestuur heeft daarbij als doel om de commissies te ondersteunen waar de
commissies of het bestuur dat nodig achten. Daarnaast is het van belang dat commissies
zich gehoord en gewaardeerd voelen. Om dit te kunnen realiseren is goede communicatie
tussen het bestuur (met name Commissaris Intern) en de verschillende commissies van
groots belang. De Commissaris Intern is verder verantwoordelijk voor het organiseren van
twee voorzittersvergaderingen, waarin communicatie tussen commissies wordt
gestimuleerd. Daarnaast dient de Commissaris Intern alle commissies op de hoogte te
stellen van het promotiebeleid. Het bestuur zal maandelijks ook een overzicht sturen van de
komende activiteiten.

De Feestcommissie (Feko)
Deze commissie is verantwoordelijk voor het organiseren van een maandelijkse
ontspannende activiteit. Hieronder vallen een aantal grotere activiteiten die
standaard elk jaar georganiseerd worden, zoals het LANHLKE, het kerstdiner, de
DIES en de activiteiten van het weekendje. Naast deze grote activiteiten zal de Feko
gedurende het jaar nog verschillende kleine activiteiten organiseren. De Fekoleden
kunnen hier, in overleg met het bestuur, zelf invulling aan geven.

De Toernooicoördinatiecommissie (Toercie)
Deze commissie is verantwoordelijk voor het promoten/bijwonen van SKV
toernooien. Hierbij is het doel van het bestuur om dit jaar met Hebbes naar zo veel
mogelijk SKV toernooien te gaan met minimaal 1 team. Om dit te bewerkstelligen zal
het gehele bestuur proberen om zo vaak mogelijk aanwezig te zijn op toernooien en
leden hiervoor te enthousiasmeren. Verder promoot de Toercie het Nederlandse
Studenten Kampioenschap Korfbal (NSKK) en het Groot Nederlands
Studentenkampioenschap (GNSK) onder de leden.

Toernooicommissie (Toko)
Deze commissie is verantwoordelijk voor het organiseren van de Domcup en het
familie- en vriendentoernooi. Afgelopen jaar zijn voor het familie- en vriendentoernooi
ook andere studentensportverenigingen uitgenodigd. Dit is een ontwikkeling die het
bestuur er dit jaar in wil houden en waar mogelijk wil promoten.

Tripcie
De Tripcie organiseert één keer per jaar een skireis. Daarnaast gaat de Tripcie de
Feko vanaf dit jaar helpen met het organiseren van het weekendje. Hierbij zullen de
locatie en accommodatie verzorgd worden door de Tripcie en de activiteiten door de
Feko. Daarnaast wordt er naar gestreefd naast de skireis een tweede, meerdaagse
activiteit te organiseren.

4. Inzichtelijkheid van financiën betreft commissies en leden

Het bestuur wil kijken naar manieren om de financiën van commissies te vergemakkelijken
voor zowel de commissies als de penningmeester van de vereniging. Om dit te
verwezenlijken zal het bestuur een template introduceren voor het afhandelen van de
afrekeningen van toernooien en interne activiteiten. Hiermee wil het bestuur het opstellen



van een overzichtelijke afrekening laagdrempeliger maken voor commissies, zodat
eventuele fouten makkelijker gevonden en voorkomen kunnen worden.

Bovendien wil het bestuur nadenken over manieren waarop leden de huidige stand van hun
afrekening te allen tijde kunnen inzien of opvragen. Hierdoor is er meer transparantie over
de opgebouwde kosten van een lid en worden verrassingen bij betaalmomenten voorkomen.
Het bestuur heeft gemerkt dat hier vanuit de leden behoefte aan is.

5. Promotie en professionalisering van de vereniging arbitrage

USKV Hebbes wil dit jaar minimaal het verplichte aantal scheidsrechters leveren voor
externe wedstrijdklasse wedstrijden en interne breedteklasse wedstrijden, zoals vastgesteld
in de rompregeling van het KNKV. Het bestuur leeft het arbitrageplan na door potentieel
geïnteresseerde leden persoonlijk te benaderen voor het volgen van een
scheidsrechterscursus. Het bestuur streeft ernaar één lid te laten starten met de
scheidsrechterscursus. Daarnaast gaat een al opgeleid lid externe wedstrijden fluiten. Dat
betekent dat er naar verwachting meer gefloten zal worden dan de KNKV-verplichting, wat
zich in een financiële bonus zal vertalen. Voor het seizoen 2023-2024 heeft het afgelopen
bestuur al een kandidaat gevonden die de scheidsrechterscursus gaat volgen.
Desalniettemin wil het bestuur het komende jaar op zoek naar een nieuwe scheidsrechter
voor het seizoen 2024-2025. Niet alleen vanwege de bondsverplichting, maar ook omwille
van de continuïteit. Ten aanzien van de professionaliteit van Hebbes wil het bestuur
(spelende) leden stimuleren een spelregelbewijs te halen met behulp van Korfbalmasterz.

Verder heeft de TC een aanmeldlijst gemaakt waarin spelers zichzelf moeten indelen om
interne breedteklasse wedstrijden te fluiten. De TC begeleidt scheidsrechters waar nodig.
Deze begeleiding bestaat onder andere uit het evalueren van gefloten wedstrijden en het
aanbieden van scheidsrechtersclinics.

Aanvoerders dragen de verantwoordelijkheid om de sportiviteit en sfeer rondom het fluiten te
verbeteren. Daarbij dragen aanvoerders zorg voor een positieve benadering van de
scheidsrechter, door spelers aan te spreken op ongewenst gedrag of onjuiste bejegening
van de scheidsrechter. Hierin kan het bestuur een ondersteunende rol bieden.

6. Sponsoren en andere inkomsten werven

Sponsoring is een belangrijke inkomstenbron van USKV Hebbes. Het bestuur wil een goede
relatie onderhouden met de sponsoren. De penningmeester neemt hierin het voortouw. Om
dit te bewerkstelligen, zorgt het bestuur ervoor dat de sponsorcontracten worden
nagekomen en er positief en persoonlijk contact is tussen de sponsoren en het bestuur. Ook
waarborgt het bestuur de zichtbaarheid van de sponsoren binnen de vereniging.

Daarnaast wil het bestuur zich, samen met de Spoko, inzetten op het aangaan van relaties
met potentiële sponsoren. Hierbij is het doel nieuwe sponsorcontracten af te kunnen sluiten.
Afgelopen jaar is het niet gelukt om nieuwe sponsorcontracten af te sluiten. Daarom is het
voor dit jaar erg belangrijk dat er minimaal één nieuw sponsorcontract afgesloten zal
worden. Om hierbij te helpen zal de penningmeester zo veel mogelijk aanwezig zijn op
Spoko vergaderingen.



Dit jaar wil het bestuur ervoor zorgen dat de Spoko-actie participatie onder de leden net als
vorig jaar hoog is. Het bestuur streeft ernaar om het verantwoordelijkheidsgevoel onder de
leden te behouden en daarmee tevens het aantal deelnemende leden minstens gelijk te
houden. Om dit te verwezenlijken wil het bestuur zelf regelmatig deelnemen aan
Spoko-acties, mede om daarmee andere leden te enthousiasmeren. Daarnaast gaat het
bestuur, samen met de Spoko, kijken of er andere mogelijkheden zijn om leden te motiveren
deel te nemen aan Spoko-acties.

7. Betrokken en zichtbaar bestuur

Het bestuur wil bekend, zichtbaar en betrokken zijn bij alle leden van USKV Hebbes. Het
bestuur realiseert dit door bestuurskleding te dragen en actief deel te nemen aan activiteiten
en borrels van de vereniging. Op deze manier wil het bestuur op een laagdrempelige manier
benaderbaar zijn voor leden.

Het bestuur acht het van belang dat leden zich welkom voelen bij USKV Hebbes. Het
bestuur neemt een proactieve houding aan door nieuwe leden actief aan te spreken en hen
te stimuleren naar activiteiten te gaan. Tevens wil het bestuur de leden inzicht geven in de
taken van de bestuursleden. Dit gaat het bestuur doen door via social media, met name
Instagram, een kijkje te geven in de functies van het bestuur. Ook zal het bestuur updates
geven in het krantje van de Reko en de tweemaandelijkse nieuwsbrief. Het bestuur beoogt
hiermee transparant en zichtbaar te zijn en leden een idee te geven wat een bestuursfunctie
inhoudt, om zo leden actief te houden en te inspireren.

Dit jaar zal er weer een constitutieborrel georganiseerd worden. Op deze manier kan er
contact gelegd worden met andere zusterverenigingen in Utrecht en daarbuiten en wordt de
naamsbekendheid van USKV Hebbes binnen en buiten Utrecht vergroot.

8. Sterke samenwerking met Utrechtse korfbalverenigingen

Het bestuur streeft naar een instandhouding en uitbreiding van de samenwerking met de
andere korfbalverenigingen binnen Utrecht, waaronder HKC en Synergo. Dit kan
verschillende voordelen opleveren, zoals meer aanmeldingen voor het NSKK, het onderling
uitwisselen van scheidsrechters, het gemakkelijker huren van (extra) zaalruimtes en de
mogelijkheid om het toernooi- en trainingslidmaatschap te promoten. Daarnaast vergroot dit
ook de naamsbekendheid van USKV Hebbes onder andere korfbalverenigingen. Om dit te
bewerkstelligen heeft het afgelopen bestuur samen met HKC en Synergo een toernooi met
aansluitend feest georganiseerd. Het bestuur streeft ernaar om hiervan een jaarlijkse
activiteit te maken en zal hier actief het voortouw in nemen.

9. Maatschappelijk belang

USKV Hebbes is een open vereniging waar sportiviteit en gezelligheid voorop staan.
Daarnaast acht het bestuur het van belang dat USKV Hebbes een maatschappelijk
betrokken vereniging is. Onderwerpen waar het bestuur zich extra op wil focussen dit jaar
zijn duurzaamheid en inclusiviteit.

Duurzaamheid
Het bestuur wil komend jaar voornamelijk bij commissies meer bewustzijn creëren



rondom duurzaamheid. Dit zal tot stand gebracht worden door met verschillende
commissies in overleg te gaan of er aspecten binnen hun commissie zijn die
verduurzaamd kunnen worden. Verder wil het bestuur duurzaamheid onder de
aandacht brengen bij leden door bijvoorbeeld aandacht te besteden aan de
“Nationale week zonder vlees” en “Warmetruiendag”. De promotie zal lopen via
verschillende sociale media kanalen.

Inclusiviteit

Het genderneutrale HR en de genderneutrale beleidsplannen zijn een stap in de
goede richting wat betreft inclusiviteit. Desondanks acht het bestuur van groot belang
dat er aandacht besteed blijft worden aan inclusiviteit. Op deze manier wil de
vereniging een veilige sfeer realiseren binnen en, waar mogelijk, buiten de
vereniging. Dit zal gedaan worden door onder andere aandacht te besteden aan de
“Pride Month” en “Week Tegen Racisme”.

Gedragsregels

Nadat de SKC hun gedragsregels heeft herzien wil het bestuur, indien nodig, eigen
aanvullingen hieraan toevoegen. Dit kan bijvoorbeeld bestaan uit een aanpassing in
het HR. De gedragsregels van de SKC, met eventuele aanvullingen, zullen eerst
ingestemd worden op de voorjaars ALV voordat hiermee als vereniging akkoord
wordt gegaan.


